
НЕЩОДАВНО згідно з 
дорученням секретаря 
Ради національної безпе
ки та оборони України 
В. Горбуліна відбулося 
засідання робочої групи з 
реалізації проекту будів
ництва газоелектростанції 
в зоні відчуження.

Головував на ньому на
чальник Адміністрації зони 
відчуження і зони безу
мовного (обов'язкового) 
відселення О. В. Гребенюк. 
У нараді взяли участь 
представники М іністер
ства енергетики України, 
проектних та будівельних 
організацій, науковці Ук
раїни і Росії.

Бути чи не бути газо
електростанції в зоні

відчуження ЧАЕС? Це питан
ня розглядалося та обгово
рювалося під час тривалої 
наради.

Начальник АЗВ зробив 
головну доповідь щодо ста
тусу майбутнього об“єкта, 
форми його власності, про 
майбутню участь російських 
та українських партнерів у 
цій справі, можливу участь в 
проекті країн Західної Євро
пи. Окремо зупинився він на 
питанні пошуку коштів та 
інвесторів для здійснення 
проекту.

На першу нараду зібра
лися найкомпетентніші 
фахівці, які вирішували кого 
у майбутньому треба буде
залучити до роботи. Відбу
лося ретельне обговорення

всіх пропозицій та оцінка 
рекомендацій, спрямованих 
на доопрацювання першо
го документа у відповідності 
зі специфікою підприємств, 
які братимуть участь в реа
лізації проекту.

Окремо відзначалося, що 
додаткові енергетичні по
тужності вкрай потрібні, не
залежно від того, буде зак
рита ЧАЕС чи ні. Це питан
ня, що стосується стану еко
номіки України.

Деякі керівники висло
вили невпевненість в реаль
ності термінів, за яких необ
хідно підготувати пакет до
кументів для будівництва 
майбутньої електростанції. 
Адже їх треба приводити у 
відповідність із законодав-

Робочий момент наради

т у р б і н н о ї  
електростанц ії 
на півночі Київсь
кої області. У ньо
му будуть сфор
мульовані виснов
ки спеціалістів - 
учасників наради.

В и р і ш е н о  
підготувати не
обхідні документи 
для російського 
Газпрому, почати 
п о г о д ж е н н я  
планів на різних 
рівнях в Україні.

У рішенні на
ради підкрес
люється: здійснен
ня проекту будів
ництва газотур
бінної електро-

чою базою України, яка най
ближчим часом може зміни
тися.

Під час наради були
заслухані наукові, технічні, 
економічні та екологічні об
грунтування необхідності 
створення в регіоні джере
ла електроенергії, яке пра

цюватиме на російському 
газі. Російські газопромис- 
ловці та вчені готові взяти 
участь у здійсненні проекту.

Після ретельного обго
ворення було прийнято 
рішення про створення кон
цептуального документа з 
питання будівництва газо-

станції НЕ ПОВ“ЯЗАНО
з проблемою закриття 
ЧАЕС.

Підготовка стартового 
документа та початок його 
узгодження заплановано 
на серпень цього року.
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